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Abstract (en)
The air control system for a hydropneumatic reservoir (1) of the hydraulic (water) pipeline (2) comprises a chamber (6), a means (11, 12) for filling
the chamber with water, a means (10, 13) for emptying the chamber of water, a means (14, 15, 16) for automatically introducing air into the chamber
during emptying, a means (18, 19) for automatically injecting the air from the chamber into the reservoir during filling, and a control means (22)
connected to at least one detector (23) for detecting that a threshold level of water contained in the reservoir has been exceeded and to the means
for filling and emptying the chamber. If the detector indicates that there is an insufficient volume of air contained within the reservoir the control
means triggers cycles filling/draining the chamber until the detector indicates that the volume of air in the reservoir has become sufficient. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le système de régulation d'air pour un réservoir hydropneumatique (1) de la canalisation hydraulique (2), comprend une chambre (6), un moyen de
remplissage d'eau (11, 12) de la chambre, un moyen de vidange d'eau (10, 13) de la chambre, un moyen d'introduction automatique d'air (14, 15,
16) dans la chambre pendant la vidange, un moyen d'injection automatique (18, 19) de l'air de la chambre vers le réservoir pendant le remplissage,
et un moyen de commande (22) relié à au moins un détecteur de dépassement (23) d'un niveau seuil de l'eau contenue dans le réservoir et aux
moyens de remplissage et de vidange de la chambre. Si le détecteur indique une insuffisance du volume d'air contenu dans le réservoir, le moyen
de commande déclenche des cycles remplissage/vidange de la chambre jusqu'à ce que le détecteur indique que le volume d'air devient suffisant
dans le réservoir. <IMAGE>
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